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Наредба за ползването на повърхностните водиДА
СЕ ПРОМЕНИ: Член 23, алинея 3,така щото да не се
създава нова административна процедура за
разрешителните за водовземане, а описаните точки
да бъдат част от задължителна процедура по ОВОС
и, когато водовземането засяга защитена зона от
Натура 2000 (в т.ч. надолу по течението на реката)
да се извърши задължителна оцена за
съвместимост.ДА ОТПАДНЕ: Член 23, алинея 6: (6)
Когато заявлението е за издаване на разрешително
за водовземане от язовир и/или чрез деривации на
язовири с цел производство на електрическа
енергия, не се изисква сравнителна оценка на
енергийните ползи и на вредите за околната среда
по чл. 60, ал. 3, т. 6 от ЗВ. Мотиви: достатъчно
проблеми със стопанисването на язовирите имаме
само през 2019 и 2020 г. след неправилно издадени
разрешения за водоползване с цел производство на
електроенергия. С тази алинея тези проблеми само
ще се задълбочат. ДА СЕ ДОПЪЛНИ: Член 26 с нова
алинея 3: (3) Когато правото за водовземане от
повърхностен воден обект е с цел производство на
електроенергия, към приложението по ал.1 се
включват и следните допълнителни изисквания: 1.
монтиране на измервателни устройства за
измерване на водния отток в реката след
съоръжението за водовземане; 2. монтиране на
постоянно видеонаблюдение на водохващането и на
реката под него, които да могат да се наблюдават
от публично достъпна връзка. Мотиви: това е
единственият начин да се контролира дали водно-
електрическите централи оставят някаква вода в
реката. Допълнителни разпоредби: ДА ОТПАДНЕ т.7
Мотиви: в т.6 е достатъчно добре обяснено какво е
"Изземване на наносни отложения" По всички
останали членове на Наредбата се присъединявам
към Становището на Сдружение "Балканка",
внесено на 18.11.2020 г.
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